

Title (en)  
Prefabricated panel for kiosk.

Title (de)  
Vorgefertigte Platte für Kiosk.

Title (fr)  
Panneau préfabriqué pour kiosque.

Publication  
**EP 0552118 A1 19930721 (FR)**

Application  
**EP 93420015 A 19930115**

Priority  
FR 9200566 A 19920115

Abstract (en)  
This panel comprises a rectangular main frame (9) which may if necessary have an intermediate crosspiece (10) and consists of a tubular profiled section (12) providing the mechanical strength, covered on its peripheral face and on a part of its lateral faces by a profiled section (13) whose parts situated on the inner and outer faces, respectively, of the kiosk form rebates (14, 16) for the fitting of obscured glass forming diffusers (17) or of transparent glass (36) or for the fitting of substructure panels, means being provided for the attachment inside the frame of a device for supporting light fixtures (23), a support (27) for posters, reviews or the like, and a support which opens and comprises a glass pane (36) for covering the posters. <IMAGE>

Abstract (fr)  
Ce panneau comprend un cadre principal rectangulaire (9) qui, possédant éventuellement une traverse intermédiaire (10), est constitué par un profilé tubulaire (12) assurant la résistance mécanique, recouvert sur sa face périphérique et sur une partie de ses faces latérales par un profilé (13) dont les parties situées sur les faces respectivement intérieure et extérieure au kiosque forment des feuillures (14, 16) pour l'encastrement de verres dépolis formant diffuseurs (17) ou de verres transparents (36) ou pour l'encastrement de panneaux de soubassement, des moyens étant prévus pour réaliser la fixation à l'intérieur du cadre d'un dispositif de support de lampes d'éclairage (23), d'un support (27) d'affiches, revues ou similaires et d'un support ouvrant comportant une vitre (36) de recouvrement des affiches. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E04H 1/12**

IPC 8 full level  
**A47F 7/14** (2006.01); **E04H 1/12** (2006.01); **G09F 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47F 7/14** (2013.01); **E04H 1/1222** (2013.01); **G09F 15/00** (2013.01)

Citation (search report)  
• [Y] FR 2573556 A1 19860523 - CHATELET ETS [FR]  
• [Y] CA 1106171 A 19810804 - GANDY PREM  
• [A] EP 0103501 A2 19840321 - LEBRANCHU R & FILS SA [FR], et al  
• [A] FR 2576951 A1 19860808 - INNOVATION TECH APPLIQUEE [FR]  
• [A] US 4364616 A 19821221 - HARKINS THOMAS G, et al  
• [A] FR 2656782 A1 19910712 - GEORGE SA [FR]

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES GB IT LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0552118 A1 19930721; EP 0552118 B1 19980304**; AT E163721 T1 19980315; DE 69317132 D1 19980409; DE 69317132 T2 19981008;  
ES 2115742 T3 19980701; FR 2686113 A1 19930716; FR 2686113 B1 19981002

DOCDB simple family (application)  
**EP 93420015 A 19930115**; AT 93420015 T 19930115; DE 69317132 T 19930115; ES 93420015 T 19930115; FR 9200566 A 19920115